
Antwoord op technisch vragen bij commissiebehandeling 

 
 
Betreffende: Adviescommissie Inwoners 
d.d.: 2 oktober 2018  
 
Agendapunt: 7. 
Voorstel: Benoeming mevr. L. Branten- van Hoof als lid Raad van Toezicht, stichting Openbaar 

Onderwijs Jan van Brabant  
 
Vragen van: A. Spruijt (SP) 
 
Vraag  
1. Wat is de reden waarom de raad van toezicht pas in juli 2018 heeft opgemerkt dat 
de  zittingstermijn van de heer Van Heck december 2017 zou moeten stoppen? 

 
Antwoord 
De Raad van Toezicht heeft tijdig opgemerkt dat de zittingstermijn van de heer Van Heck afliep. Het 

heeft echter enige tijd geduurd voordat de vacature kon worden ingevuld, omdat de werkgever van 

mevrouw Branten-van Hoof veel tijd heeft genomen voor het verlenen van toestemming. 

 
Vraag  
2. Heeft de raad van toezicht nu wel weer een goed overzicht van de vervangingstermijnen van de 
zittende toezichthouders? 
 
Antwoord 
De Raad van Toezicht heeft een goed overzicht  van de vervangingstermijnen van de zittende 

toezichthouders.  

 
Vraag  
3. In de brief van Jan van Brabant staat dat mw Branten-van Hoof per 1 september 2018 aangesteld 
wordt voor een periode van 4 jaar. In het raadsbesluit staat dat de periode vanaf 1 januari 2018 
wordt aangehouden. Om het overzicht van de raad van toezicht (zie vraag 2) niet te verstoren is het 
wel belangrijk om te weten welke periode aangehouden moet worden of dat het raadsvoorstel nog 
aangepast moet worden. 
Dus: 
1-1-2018 tm 31-12-2021 (in het raadsvoorstel loopt de periode trouwens tot en met 1-1-2022)  
1-9-2018 tm 31-8-2022 
1-9-2018 tm 31-12-2021 (is geen periode van 4 jaar maar sluit wel aan op het gevraagde in de brief 
en ende van de oorspronkelijke zittingstermijn) 
 
Antwoord 
Mevrouw Branten-van Hoof wordt per 1-09-2018 benoemd en haar termijn loopt tot 01-01-2022. 

Commissieformat en raadsvoorstel zijn hierop aangepast. 

 


